
SKB dagsorden

Skolebestyrelsesmøde torsdag den 11. august 2022 kl. 17:00 til 19:00.

Afbud:

1.  Godkendelse af dagsorden
Dagsorden godkendt.

2.  Præsentation af bestyrelse og konstituerede ledere.
Troels og Line, konstituerede ledere
Connie - medarbejderrepræsentant, lærer
Lone L - medarbejderrepræsentant, pædagog
Jane - mor til Frida-Marie, 3.klasse
Jan - far til Emil i 0.klasse og Max i 3.klasse
Sara - mor til Mads i 2.klasse og Anna i 5.klasse
Addie - mor til Noah i 4.klasse
Mette - mor til Agnes i 2.klasse og Aksel i 0.klasse.

3. Konstituering af ny bestyrelse
Jane - formand
Mette - næstformand

Formanden er ordstyrer. Dagsordenen laves i et samarbejde mellem formand og ledelse.
Referatet sendes ud til bestyrelsen efter mødet. Såfremt et medlem ikke er enig i referatet eller
synes, at noget bør ændres, omformuleres eller tilføjes, sendes mail retur, hvor
svar-alle-funktionen benyttes.
Herefter opnås enighed over mail, referatet godkendes offentliggøres på skolens hjemmeside.

4. Slagets gang i forhold til ansættelse v. skolechef Finn Gatten kl. 18.00
Finns slideshow er bilag til referatet.

Ansættelsesudvalget er Finn Gatten, Marianne Bertelsen, Jane, Jan, Sara, Addie, Mette, Connie
og Pia. Lone L er velkomstkomite.

Bestyrelsen ønsker, at der bliver lavet en film, som kan deles på de sociale medier.

5.  Orientering / Behandling.

● Skoleleder.



-Google- GDPR- pressens opslag i sommerferien.. hvad sker der for os og i Hedensted? Der har
været meget i medierne i løbet af sommeren, hvor brugen af Google Education er blevet
problematiseret. Udfordringen er, at der ved brugen heraf sendes information til USA.
KL er gået ind i sagen, og lige nu er det forventningen, at de databehandlingsaftaler, der er i
Hedensted Kommune, kun kræver få justeringer, så de kan imødekomme de krav, der er.
Historien er blæst op i medierne.
-Ny fraværsregistrering Hedensted Kommune har besluttet, at alle skoler skal overgå til at
registrere fravær i MU-Elev fra 1.august 2022. Det er et nemt og brugervenligt system, men vi er
selvfølgelig klar over, at nyt kræver tilvænning.
Det er nu forældrenes ansvar, at der bliver registreret fravær. Systemet præsenteres fælles på
forældremøderne. Skolen tilbyder naturligvis hjælp, hvis der er behov for det.
-Udsættelse af forældrearbejdsdag d. 20.8.22 Troels og LIne har ikke vidst, at der var en
forældrearbejdsdag, og der er ikke sat personale på. Det kan vi ikke nå at arrangere og gøre
ordentligt. Derfor udsættes dagen. Det bliver skrevet ud til alle forældre.
-Kursus for nye bestyrelser d. 16.8.22 kl. 18.30-21.30 (Se bilag) Alle er meldt til; dog ikke
suppleanterne.

Vi er kommet godt i gang med skoleåret.

● Skole
Børnene er vendt glade tilbage efter ferien.
6.klasse er på Bornholm lige nu. De nyder det :-)
Læsebånd starter først i næste uge.
0.klasse og 1.klasse er i gang med samlæsning.
3. og 4.klasse skal også i gang med noget holdundervisning. Det er ikke så store klasser,
så på denne måde kan der differentieres, og der kan arbejdes med sociale relationer.
I klasserne er der kommet skærme i stedet for smartboards. Det fungerer godt.

● SKB Formand
Jane er blevet ringet op af en journalist, som ville vide, hvad bestyrelsen tænker om, at
det er drøftet, om Skjold Idrætsbørnehave og Rårup Børnehus skal flytte op på skolen.
Jane forsøgte at repræsentere alle holdninger og perspektiver og understregede, at dette
ikke er en nyhed. Jane får egne citater til gennemsyn, inden artiklen offentliggøres. Det
vides ikke, hvornår artiklen kommer i avisen.

● SFO
Sommeren er forløbet godt, og SFO’en er også kommet godt i gang. Der er ingen
konflikter, og børnene leget godt på kryds og tværs.
Året loppemarked er den 26.august fra klokken 12. Det plejer at være en stor succes.
Karen Marie har haft sidste dag i dag.
Morgenmaden i SFO’en er blevet billigere.

● Lokalt/Socialt
Der er Traktortræk i morgen. Børnene i SFO’en har fulgt med i opstillingen dertil de



sidste dage.

6. Fordeling af bestyrelsesmedlemmer til forældremøder, samt emner der skal tages op.
Mette tager 0. og 2.klasse.
Jane tager 1., 3. 4. og 6.klasse.
5.klasse har afholdt deres forældremøde.

Jane har udarbejdet et powerpoint, som vises på forældremøderne, som blev vist på
bestyrelsesmødet. Den blev godkendt til brug.

7.  Næste møde:
13.september klokken 17.

8. Eventuelt:

● Til behandling på næste møde.
Billeder, GDPR; brug af facebook.

● Emner, kun til løs debat eller orientering.

Mette har ikke modtaget indkaldelse til dette møde. Hun skal på modtagerlisten.


